



Referat fra Bestyrelsesmøde

Fredag d.17/5 2024 i Rytterstuen

Kl.19.00-22.00

| | |
|--------------------------------------|---|
| Mødedeltagere/ Inviterede | Mia Christensen, Marlene Roed Christensen, Marie Vedel, Kim Reggelsen, Klaus Juhl Hansen, Suzanne Heide, Lisbeth Korte Hansen, Helle Nielsen og Jeanne Hansen |
| Afbud | |
| Ordstyrer | Mia Christensen |
| Referent | Jeanne Hansen |

Fra starten af mødet, var Lars inviteret til at komme og møde os alle sammen. Vi foretog en præsentationsrunde, så Lars fik et billede af hvem vi er.

Dagsorden:

| | |
|-----------|---|
| 1. | Godkendelse af dagsordenen: |
| | Godkendt |
| 2. | Godkendelse af referatet fra sidste møde tirsdag d.17/4: |
| | Godkendt |
| 3. | Opfølgning fra sidste møde, tirsdag d.17.april: |
| | Nedsættelse af takst for ekstra saddeplads: Pr.1/6 bliver taksten for ekstra saddeplads nedsat til 100kr. om måneden. Det bliver sat i Klubmodul med venteliste |
| 4. | Nyt fra udvalg: |
| 4a) | Rideskole heste: |
| | Status på af rideskole heste: Opdatering på rideskolehestenes tilstand. Drøftelse af fodermængderne |
| 4b) | Cafe: |
| | Status på tilknytning af MasterCard til mobile Pay: Lisbeth undersøger igen. Vi skal have indkøbt en telefon. |
| 4c) | Økonomiudvalg: |
| | Status på budget: Rideskoletaksten er steget pr.1/7. Taksten for medlemsskabet er faldet. For rideskoleeleverne er tørketillægget bortfaldet. Når tørketillægget for opstaldere bortfalder, vil det være nødvendigt med en justering af opstalders prisen. Der vil komme en øget omsætning, da der kommer flere varer på hylderne (eneundervisning hos Lars) i shoppen. For at benytte shoppen, skal man som minimum have stævne-medlemsskab. Der skal tjekkes op til næste gang hos revisor. |
| 4d) | Sponsorudvalg: |
| | Status på sponsorer: Der er måske sponsorat på et spring eller andet. Lars har været median. Klaus udarbejder tilbud på barrieren, før Mia kan søge om tilskud/sponsorat |
| 4e) | Stævneudvalg: |
| | Der er rideskolestævne d.8/6 for opstaldere og elever: Der er stadig ledige pladser. Der er styr på planlægningen |
| 4f) | Opstalders udvalg: |
| | a) Der efterlyses fortsat en liste over hvilke opgaver opstalderne kan løse for at afvikle deres tvungne arbejdstimer. Kan vi få sendt en sådan ud senest 1. juni? Det begynder at haste, da vi så er ved at være godt henne på året: Listen bliver lavet tirsdag d.21/5, da der i forvejen er aftalt møde mellem parterne, som skal lave denne liste |
| | b) Vi har tidligere drøftet at nedsætte de tvungne arbejdstimer fra 25 til 20 timer, bl.a. set i lyset af at vi ikke afholder stævner mere, og folk har svært ved at finde på meningsfulde opgaver, blot for at nå et bestemt principsat timeantal. Vi talte om at stemme om det på et efterfølgende møde, så det vil vi gerne bede om. Dvs. at det vi stemmer om på fredag, om vi skal nedsætte til 20 timer. |



| | |
|-----|--|
| | Hvis det anses for nødvendigt, gerne med den klausul, at hvis HIRK mere permanent genoptager stævnevirkksomhed, så kan det sættes op igen: Vi tager det op til næste møde |
| 4g) | Hjælperudvalg: |
| | Status på godtgørelse til hjælperne: Da der stadig mangler hjælpere (4 hjælpere) vil Susanne gøre brug af at tilbyde at give 2 vagter om ugen, til flere hjælpere indtil der er fundet flere hjælpere Hvordan gik det med striglekurset d.28/4: Der var ingen tilmeldte Vi er enige om, at er det bedst, hvis det er voksne som underviser voksne i klargøring af hestene før ride timen. Helle og Marie holder et møde om afholdelse af voksen-kurser til opsadling af heste. |
| 4h) | Opgaver som overgives til Lars |
| | Hvilke opgaver har vi , hver især, som skal overgives til Lars, og hvordan får vi det overgivet?: Vi tager punktet næste gang |
| 5. | Henvendelser til bestyrelsen(lukket punkt) |
| | Henvendelse fra medlem d.9/5 |
| 6. | Nyt fra kommune, miljø, DRF og D3: |
| | <u>Distriktsrådsmøder/Årsrådsmøde/repræsentantskabsmøde i 2024:</u> 25. juni Rådsmøde/D-stævnefordeling: Der er stævnefordeling. Der skal mødes fysisk op for at få indflydelse 08. oktober Rådsmøde |
| 7. | Nyt fra driften/personale. Lukket punkt |
| | |
| 8. | Nyt fra Rideskolen: |
| | Status på indmeldelser/udmeldelser: Der er få udmeldelser på baggrund af takststigningen. Til gengæld er flere ny indmeldte medlemmer Status på førstehjælpskursus for undervisere: Det undersøges fortsat |
| 9. | Eventuelt: |
| | |
| 10. | Punkter til næste møde mandag d.10/6: |
| | Overgivelse af opgaver til Lars Tvungne arbejdstimer for opstaldere |

Tak for et hyggeligt møde

Jeanne Hansen

Sekretær